

# SHARED SERVICES CANADA

## Challenge-Based Solicitation (CBS)

### For Discoverable and Trusted Data Assets in Support of Decision Making

Solicitation No.	2BM067557	Date	June 30, 2020
------------------	-----------	------	---------------

Issuing Office	Shared Services Canada 180 Kent Street, 13 <sup>th</sup> Floor Ottawa, Ontario K1P 0B5		
Contracting Authority (The Contracting Authority is the contact for all aspects of the procurement process, including questions and comments about this document)	Title	Procurement Team Leader, Procurement Directorate	
	Telephone No.	(343) 571-0228	
	Email Address	<a href="mailto:ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca">ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca</a>	
	Postal Address	427 Laurier Ave. W, 3rd floor, K1R 5C7, Ottawa, Canada	
Closing Date and Time	July 30, 2020 at 15:00 EDT		
Time Zone	EDT		
Destination of Goods/Services	Ottawa, Canada		

## **SOLICITATION AMENDMENT No. 2 – Correcting References in Section 4**

This Amendment # 02 is raised to amend the solicitation document.

**The Solicitation document is amended as follows:**

1. On Page 11, Article 4.2.1 Evaluation Process for Presentation, Part A – Presentation on Capacity of the proposed solution to meet the Minimal Functional and Non-Functional requirements

Delete:

Bidders will be invited to make a presentation to demonstrate how the solution meets the evaluation criteria that will reflect the Functional and Non-Functional Requirements. The Requirements are defined in the Attachment 6, Evaluation Grid.

Insert:

Bidders will be invited to make a presentation to demonstrate how the solution meets the evaluation criteria that will reflect the Functional and Non-Functional Requirements. The evaluation criteria are defined in the Attachment 6, Evaluation Grid.

2. On Page 11, Article 4.2.1 Evaluation Process for Presentation, Part A – Presentation on Capacity of the proposed solution to meet the Minimal Functional and Non-Functional requirements

Delete:

The Bidder's presentation as well as answers to the questions by the evaluation team will be scored using the presentation evaluation criteria identified in Annex B.

Insert:

The Bidder's presentation as well as answers to the questions by the evaluation team will be scored using the presentation evaluation criteria identified in Attachment 6, Evaluation Grid.

3. On Page 12, Article 4.2.1 Evaluation Process for Presentation, Part B – Presentation on Capacity of the Proposed solution to satisfy the end-users expectations

Delete:

The Bidder's presentation as well as answers to the questions by the evaluation team will be scored using the presentation evaluation criteria based on end-users expectations of the Solution(s) identified in Annex B.

Insert:

The Bidder's presentation as well as answers to the questions by the evaluation team will be scored using the presentation evaluation criteria based on end-users expectations of the Solution(s) identified in Attachment 6, Evaluation Grid.

4. On Page 2, Page Title, Clarification # 01

Delete: Clarification # 01

Insert: Clarification 1: Clarification on Procurement Process and Invitation to Refine

**ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS REMAIN THE SAME**

## SERVICES PARTAGÉS CANADA

### Sollicitation par défi (SPD)

pour

### Des actifs de données fiables et découvrables pour étayer la prise de décisions

Sollicitation par défi n° :	2BM067557	Date	30/06/2020
-----------------------------	-----------	------	------------

Bureau de distribution	Services partagés Canada 180, rue Kent, 13 <sup>e</sup> étage Ottawa (Ontario) K1P 0B5	
Autorité contractante (L'autorité contractante est la personne-ressource pour tous les aspects du processus d'approvisionnement, notamment toute question et tout commentaire relatifs au présent document.)	Position	Chef d'équipe des achats, Direction des achats
	Numéro de téléphone	(343) 571-0228
	Adresse de courriel	ssc.coeaip-ceaan.spc@canada.ca
	Adresse postale	427 Laurier Ave. W, 3rd floor, K1R 5C7, Ottawa, Canada
Date et heure de clôture	30 juillet 2020 at 15:00	
Fuseau horaire	Heure de l'Est (HE)	
Destination des biens ou des services	Région de la capitale nationale	

## MODIFICATION DE LA SOLLICITATION # 2 – Corrections a certaines références de la partie 4

La modification # 2 vise à modifier le document de sollicitation.

---

1. À la page 11, **article 4.2.1 Processus d'évaluation pour la présentation, Partie A** - Présentation de la capacité de la solution proposée à répondre aux exigences fonctionnelles et non fonctionnelles minimales.

### **Supprimer:**

Les soumissionnaires seront invités à faire une présentation pour démontrer comment la solution répond aux critères d'évaluation qui refléteront les exigences fonctionnelles et non fonctionnelles. Les exigences sont définies dans la pièce jointe 6, Grille d'évaluation.

### **Insérer:**

Les soumissionnaires seront invités à faire une présentation pour démontrer comment la solution répond aux critères d'évaluation qui refléteront les exigences fonctionnelles et non fonctionnelles. Les critères d'évaluation sont définis dans la pièce jointe 6, Grille d'évaluation.

2. À la page 11, **article 4.2.1 Processus d'évaluation pour la présentation, Partie A** - Présentation de la capacité de la solution proposée à répondre aux exigences fonctionnelles et non fonctionnelles minimales.

### **Supprimer:**

La présentation du soumissionnaire ainsi que les réponses aux questions de l'équipe d'évaluation seront notées en utilisant les critères d'évaluation de la présentation identifiés à l'annexe B.

### **Insérer:**

La présentation du soumissionnaire ainsi que les réponses aux questions de l'équipe d'évaluation seront notées en utilisant les critères d'évaluation de la présentation identifiés dans la pièce jointe 6, Critères d'évaluation 3. À la page 12, article 4.2.1 Processus d'évaluation pour la présentation, Partie B - Présentation de la capacité de la solution proposée à répondre aux attentes des utilisateurs finaux

### **Supprimer:**

La présentation du soumissionnaire ainsi que les réponses aux questions de l'équipe d'évaluation seront notées en utilisant les critères d'évaluation de la présentation en fonction des attentes des utilisateurs finaux concernant la ou les solutions identifiées à l'annexe B.

### **Insérer:**

La présentation du soumissionnaire ainsi que les réponses aux questions de l'équipe d'évaluation seront notées en utilisant les critères d'évaluation de la présentation en fonction des attentes des utilisateurs finaux concernant la ou les solutions identifiées dans la pièce jointe 6, Critères d'évaluation.

4. Sur la page 2, **titre de la page, clarification n ° 01**

**Supprimer:** Clarification # 01

**Insérer:** Clarification 1: Clarification sur le processus d'approvisionnement et invitation à affiner

**TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DEMEURENT LES MÊMES.**